
Referat fra FAU møte 16. oktober 2019 

Tilstede: Leder Johnny Stewart-Pettersen, Marit Vik (1.kl.), Cecilie Sætre (2.kl), Gunn Karin 
Vik (2.kl), Charlotte Isager (5.kl), Nina Skibenes (6.kl), Elisabeth Ledang Helle (7a), Jeanette 
Torsvik (7b). Rektor deltok på første del av møte.  

Forfall: representanter fra 3. og 4. klasse 

Saker: 

1. Godkjenning  av innkalling og referat.  
 

2. Informasjon fra rektor 
- Parkeringsplass. parkeringsplassen er ferdigstilt. Det er merket opp til 80 

parkeringsplasser. 
- Rehabilitering garderobe  -garderobene skal oppgraderes/rehabiliteres  - mer 

informasjon kommer fra rektor.  
- Juleavslutning 2019. Rektor ønsker fortsatt å få til et utendørs arrangement. Se 

forrige referat.  Rektor kommer tilbake med en plan for arrangementet. Det ble 
fremmet ønske fra noen klassekontakter om heller å dele opp arrangementet for 
småtrinn og mellomtrinn i gymsal, likt som det ble gjort noen år tilbake.  

3. Gapahuk Det er gjort avtale med Sotra videregående at de bygger denne for oss.  
Bygges i moduler på Sotra videregående–vi må frakte modulene fra skolen og på 
plass her ute.  De vil begynner på tak og vegger i november. Prøve å få til et avtrekk 
midt i for å kunne ha grue midt i med benker rundt. Planen er at den skal være på 
plass før nyttår.  
Det blir en dugnad – der det skal klargjøres for gapahuk i skogen. FAU leder sender ut 
informasjon om dugnad. Prøve å involvere elevene for å skape eierfølelse til bygget.  
 

4. Kommunalt FAU: Usikkerhet om det blir et kommunalt FAU i den nye kommunen, 
men regner med at det blir en arena for samarbeid. Det ble fremmet et forslag om en 
konkurranse ala kvitt eller dobbelt for gamle Øygarden kommune til våren.  
 

5. Eventuelt:  Leirskole 7. trinn – godt i gang med å samle inn penger. Har plan for 
videre dugnad.  Når det gjelder 17.mai arrangementet, så er det ikke automatikk i at 
7.trinn får penger fra dette arrangementet, men FAU hjelper når det er behov og det 
finnes penger i kassen. I den forbindelse ble det snakket om hvordan ansvaret for 
arbeidet i 17.mai komiteen skal fordeles. Det som har vært praksis er at 7.trinn har 
hovedansvaret og fordelt ansvar til 3. og 5. trinn. Det er ingen ting i veien for at 3. og 
5. trinn får mer ansvar for 17.mai arrangementet.  
 

Referent Elisabeth Ledang Helle 


